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commissie Samenleving | Besluitenlijst
Z/19/333033 INT/19/906246
Datum 18 juni 2019

Aanwezig
Voorzitter: dhr. R.A. Teunissen
Commissiegriffier: mevr. S.D. de Boer
Leden: dhr. J. du Croix (Lokaal Belang); mevr. A. Ilhan (Lokaal Belang); dhr. L.L.M. 

Engels (Lokaal Belang); dhr. J. de Nooij (CDA); mevr. W.L.J. Voetdijk-ten 
Have (CDA); dhr. C.H.M. van Merwijk (CDA); mevr. M.B.M. Jansen (PvdA); 
dhr. P.A.T. de Winkel (VVD); mevr. L van der Velden (SP); dhr. J.G.B.A. 
Lombarts (D66); mevr. J.H.W. Harmsen (Sociaal Zevenaar); mevr. D. Van 
der Velden (GroenLinks)

Collegeleden: dhr. N. van Dellen; mevr. A.Y. van Loon; mevr. B.M. Elfrink
Overige aanwezigen: Insprekers: dhr Molenaar; mevr. Van der Steen
Afwezig met kennisgeving: mevr. H. Brink (Lokaal Belang);

1. Opening en vaststellen agenda

De voorzitter opent de vergadering om 19.30 en meldt dat mevrouw Brink van Lokaal Belang verhinderd 
is. De agenda wordt gewijzigd vastgesteld door de commissie. Gezien de insprekers wordt besloten 
agendapunten 8 en 9 naar voren te halen.

2. Inspraak

De insprekers komen aan bod bij de desbetreffende agendapunten.

3. Vaststellen besluitenlijst vorige vergadering

De besluitenlijst van de commissievergadering van 21 mei 2019 wordt met de volgende opmerking 
vastgesteld: mevrouw Van der Velden van GroenLinks is lid van Raad van Toezicht i.p.v. Raad van 
Commissarissen, en toevoegen Kunstwerk. De besluitenlijst wordt op die wijze aangepast.

4. Vaststellen termijnagenda en toezeggingen en moties

De termijnagenda en lijst toezeggingen en moties worden ongewijzigd vastgesteld.

5. Brief 26 mei 2018 Movie Unlimited inzake Filmhuis Zevenaar versus Movie Unlimited

Inspreker
De heer Molenaar geeft in zijn inspraak wederom aan dat wat hem betreft het filmhuis geen commerciële 
films zou moeten vertonen. Hij  pleit niet voor een hoge huur voor het filmhuis straks in Hal12, liever een 
lage huur zodat geen commerciële (kinder)films nodig zijn om de exploitatie rond te krijgen. Hij vraagt 
opnieuw de commissie om het college te verzoeken een bindend convenant te laten opstellen. 

Commissie 
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Naar aanleiding van de inspraak vraagt de commissie onder meer:
- of de inspreker kan leven met second run, is er een tijdspanne denkbaar waarbij dat wel zou kunnen?
- is de inspreker ook bereid af te spreken geen arthouse films te vertonen?
- wat de inspreker precies wil van de commissie/raad?

Inspreker
Naar aanleiding van de vragen geeft de inspreker aan dat hij de commissie vraagt af te dwingen bij het 
college om een bindend convenant af te sluiten binnen een maand, waarin wordt vastgelegd dat het 
filmhuis geen commerciële films mag vertonen en de bioscoop geen arthouse films vertoont. Een second 
run is wat hem betreft nooit een optie.

Commissie
Er worden tijdens de behandeling onder andere vragen gesteld en opmerkingen gemaakt over:
- de waardering voor zowel het filmhuis als Movie Unlimited;
- gesubsidieerde instellingen die zorgen voor oneerlijke concurrentie;
- de rol van de gemeente bij het maken van afspraken tussen filmhuis en Movie Unlimited;
- de onduidelijkheid over de exploitatiebegroting van Hal12 en de huurprijs voor het filmhuis straks,  
waardoor niet duidelijk is wat het filmhuis moet gaan omzetten;
- of er sprake is van een onomkeerbare overeenkomst met het filmhuis dat zij intrek nemen in Hal12;
- wat is er inmiddels gedaan door het college om verstoorde verhoudingen na mediation te herstellen;
- is het college gerechtigd om zo’n convenant af te dwingen?
- of de commissie/raad in deze kwestie een grote rol moet spelen?
- het ontbreken van landelijke afspraken over dit soort kwesties.

College
Het college gaat in op de gestelde vragen en beantwoordt deze. Daarbij wordt aangegeven dat het 
college over deze kwestie opnieuw in gesprek zal gaan met het filmhuis en Movie Unlimited.

Toezeggingen
Het college herhaalt de eerdere toezegging dat spoedig de exploitatiebegroting voor Hal12 wordt 
aangeleverd en voegt daaraan toe dat dit voor het zomerreces zal zijn.

Conclusie
Het onderwerp is besproken.

6. Brief 8 mei 2019 Netwerkpartners Gelders Eiland inzake notitie voorstel geïntegreerde 
aanpak signalering en opvolging hulpverlening verwarde personen Gelders Eiland

Inspreker
In haar bijdrage stelt de inspreker dat netwerkpartners uit de praktijk constateerden steeds vaker te 
maken te hebben met verward gedrag van cliënten. In de notitie op de agenda worden zes aanbevelingen 
gedaan. De inspreker verzoekt tijdig betrokken te worden wanneer nieuw beleid wordt gemaakt.

Commissie
De commissie stelt naar aanleiding van de inspraak onder meer de vragen:
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- de mogelijkheid om deze aanpak ook in andere delen van de gemeente toe te passen;
- hoe vaak de problematiek voorkomt op het Gelders Eiland;
- welke invloed de herindeling heeft gehad.

Inspreker
Naar aanleiding van de vragen geeft de inspreker aan dat deze werkwijze wellicht ook in andere delen van 
de gemeente te gebruiken is en dat er vaak sprake is van Multi problematiek waar verward gedrag een rol 
speelt. Ook is het idee bij de netwerkpartners dat sinds de herindeling de communicatielijnen langer zijn 
geworden.

Commissie
De agenderende fractie geeft aan het onderwerp te willen bespreken omdat dit een goede notitie is, de 
vraag is wat de commissie hiervan vindt en wat het college hiermee gaat doen.
De commissie stelt onder meer vragen en maakt opmerkingen over:
- de waardering voor het voorstel en het initiatief van de netwerkpartners;
- het feit dat hier door de gemeente serieus mee omgegaan moet worden;
- hoe deze ervaringen breder kunnen worden toegepast in andere delen van de gemeente;
- advies aan het college om de aanbevelingen op te volgen en waar dat niet gebeurt hierover duidelijk te 
communiceren en alternatieven aan te geven;
- de relatie van dit initiatief met de wet verplichte GGZ die vanaf 2020 ingaat;
- de relatie tussen deze ontwikkeling, spanning in de keten door financiële tekorten;
- de bereikbaarheid en het handelen van de gebiedsteams in dit soort casussen;
- zorgen over de communicatie sinds de herindeling;
- regie en sturing vanuit de gemeente.

College
Het college gaat in op de gestelde vragen en beantwoordt deze. De portefeuillehouder geeft aan de 
aanbevelingen mee te nemen bij het uitwerken van de preventieopdracht in het aanpak voorkoming 
escalatieprotocol.

Conclusie
Het onderwerp is besproken.

7. Raadsvoorstel Kadernota 2020-2023 (Z/19/329940)

Commissie
De commissie stelt onder meer vragen en maakt opmerkingen over:
- dat er door het college meer moet worden ingezet op het minimaliseren van de tekorten niet op het 
vinden van de oorzaken, analyse lost de tekorten niet op;
- het feit dat een deel van de commissie niet het gevoel heeft te zijn meegenomen als partner;
- het beter benutten van het agendapunt stand van zaken Sociaal Domein;
- of het BDO onderzoek al gereed is;
- het al dan niet bezuinigen op de posten met de grootste overschrijdingen;
- het verzoek om eerder dan de begroting duidelijkheid te krijgen over de maatregelen;
- de hoeveelheid externe inhuur, de vraag of het streefgetal niet lager zou moeten liggen dan 17%;
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- hoe de bezuinigingen vormgegeven worden met uitgangspunt dat eenieder de zorg krijgt die nodig is;
- de inhoud van de kadernota en de vraag in hoeverre het huidige stuk besluitwaardig is, moet het niet 
worden doorgeschoven tot er een pakket met bezuinigingen ligt?
- effecten van de meicirculaire op de structurele tekorten;
- het feit dat in de kadernota staat dat er grotere risico’s worden genomen met budgetteren;

College
Het college gaat in op de inbreng en beantwoordt de gestelde vragen. Het college deelt daarbij mede dat 
wethouder Winters als projectwethouder aan de slag gaat om de huidige tekorten, ook binnen het Sociaal 
Domein, aan te pakken. Na de zomer komen uitgewerkte zoekrichtingen en wordt met de raad 
besproken welke maatregelen genomen kunnen worden.

Toezeggingen
- Het college herhaalt de eerder gedane toezegging dat de resultaten van het BDO onderzoek voor de 
zomer met de raad wordt gedeeld.
- De mededeling van het college over de nieuwe werkverdeling voor de tekorten komt nog schriftelijk.

Conclusie
Het wordt een bespreekstuk voor de raadsvergadering van 3 juli.

8. Raadsvoorstel jaarstukken 2018, gewijzigde conceptbegroting 2019 en conceptbegroting 
2020 Presikhaaf Bedrijven (Z/19/331124)

Wordt als hamerstuk doorgeleid naar de raadsvergadering.

9. Brief update kinderboerderij Rosorum Zevenaar

Commissie
Er worden door de commissie onder meer vragen gesteld en opmerkingen gemaakt over:
- de rol van NME als gemeentelijke instelling was al duidelijk, waarom is dit nu pas een bezwaar?
- hoe het college het voortbestaan van kinderboerderij voor Zevenaar garanderen?
- het feit dat het onderzoek weggegooid geld is en het feit dat dit een pijnlijke constatering is;
- de noodzaak van de kinderboerderij, het nut als voorliggende voorziening voor allerlei doelgroepen;
- wat nu het vervolg kan zijn, geen fusie sluit samenwerking immers niet uit;
- het feit dat desondanks de subsidie van Rosorum gehandhaafd blijft.

College
Het college gaat in op de inbreng en beantwoordt de gestelde vragen.

Conclusie
Het onderwerp is besproken.
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10. Raadsinformatiebrief 2019-055 Halfjaarrapportage Scalabor

Commissie
De commissie stelt onder meer vragen en maakt opmerkingen over:
- tevredenheid over de rapportage en de waardering voor het werk van Scalabor, de benadering van hun 
medewerkers en de kwaliteit van de informatieavond;
- het feit dat er meerdere aantallen medewerkers worden genoemd, 197 en 205;
- het aantal plekken bij Scalabor voor mensen uit Zevenaar, of dat kan worden uitgebreid.

College
Het college gaat in op de inbreng uit de commissie en beantwoordt de gestelde vragen.

Toezegging
De portefeuillehouder zegt toe de vraag over de aantallen medewerkers na te gaan en dit antwoord 
schriftelijk aan te leveren.

Conclusie
Het onderwerp is besproken.

11. Stand van zaken Sociaal Domein

Er wordt vanuit het college aangegeven dat komende periode regelmatiger gebruik zal worden gemaakt 
van dit agendapunt.

12. Punten van orde

Er zijn geen punten van orde ingediend.

13. Mededelingen portefeuillehouders

Portefeuillehouder Van Dellen doet een mededeling inzake het oude Raadhuis.

14. Rondvraag

De fracties van de PvdA en de SP hebben (schriftelijk) een vraag ingediend over het Leerlingenvervoer.
College
De portefeuillehouder geeft aan dat de zes kilometer grens niet als zodanig in de brief had moeten staan 
en biedt daar haar excuses voor aan. Zij blijft erbij dat in het geval van een structurele handicap de zes 
kilometer grens vervalt. 

Toezegging
Op verzoek van de commissie zegt de portefeuillehouder toe dat er een excuusbrief zal worden verstuurd 
met daarin de juiste informatie ten aanzien van de zes kilometer grens in het geval van een structurele 
handicap.
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15. Sluiting

De voorzitter sluit onder dankzegging de vergadering om 21.55 uur.


